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Protokoll styrelsemöte i Fagereke Ryttarförening

Datum: 26 okt 2023

Deltagare: Lars Norén, Susanne Jonsson, Evelina Sjösten-Slättås, Gunilla

Frööjdh, & Madelen Norén

Frånvarande: Hanna Haglen-Steirud & Johan Larsson



Fagereke styrelsemöte 20231026

= . Justerare för mötesprotokollet Madelen Norén

Föregående protokoll Inget att anmärka

Föreningens ekonomi & administration

-Höjning av boxhyran blir max 109260 på befintligt belopp. Detta gäller

från 1/1-2024

-Anläggningsavgiften för de som hyr box kommeratt betalas separat

enligt avgifter och perioder som står på hemsidan. Detta gäller från 1/1-

2024.

Förbundsinformation & utbildningar

Idrottsfrukost söndagen 12 november, 8:30 på Corallen. Föreläsare

Caxton Njuki — professionell idrotts- och hälsocoach. Någon? Johan

Larsson varintresserad.

Sektionsrapportering

"Ungdomssektionen: 4 november 10.00 bjuder USintill gratis clinic

inriktad på sits och inverkan. Det är RiB (riderinbalance. com) som står

för den. Hon som föreläser är utbildad och certifierad tränare.

"Tävlingssektionen: -

. Rapporter & skrivelser

— Medlemmarna: -

— Hästägarna:-

. Återkoppling från föreningsfunktionerna

- Stallvärden Cathrine Hilmersson: Vi diskuterade kring att ha funktionen

”stallchef” i stallet. En stallsektion där stallchefen ingår?

- Ridbanevärden Hanna Haglen-Steirud: Vattnet är nu avstängt ute i

paddocken, vi behöversalta lite till. Det kommer även saltas i ridhuset.

- Träningsvärden Evelina Sjösten-Slättås: Vi tar bort Peter Ottosson från

ridhus-schemat. Vi undersöker om Ramona Svensson har underlag för

träning var vecka hos oss.
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-Anläggningsvärdar Lars Norén & Johan Larsson: Lasse har ett möte för

att undersöka om det gåratt förlänga ridhuset.

8. Pågående projekt

Elprojekteti stallet är avslutat.

9. Övriga punkter

-Traktorn hargjort sitt. Styrelsen harett ansvar i fall något händer.

Styrelsen tog beslut att försöka sälja den. Lasse kollar upp. Traktorn får

ej användas mer, då den inte är säker!

-Av hänsyntill våra grannar så behöver vi tänka på att inte tända upp i

paddockeni onödan.

10. Förslag från styrelsen; Vi skapar en stallsektion som tar hand om

driften av stallet. Vi behöver ordna ett extra medlemsmöte i början av

2024 för att informera och kommatill ett beslut.

11. Nästa möte: 23 nov & 21 dec. 19:00 i Fagereke.
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Ordförande Lars Norén Sekreterare SusanneJonsson
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